
 

  

§ 1 Mötets öppnande, godkännande av dagordning.  På grund av Coronapandemin i samhället hölls det extra 

styrelsemötet på videolänk. Ordföranden Lars Ericson hälsade alla välkomna och öppnade styrelsemötet. 

Dagordningen godkändes.   

 

§ 2 Val av justeringsman. Till att jämte ordförande justera dagens protokoll utsågs Ralf Lilja. 

  

§ 3 Genomgång av föregående mötes protokoll. Föregående protokoll från styrelsemötet 210304 godkändes och 

lades till handlingarna.  

 

§ 4 Rosendalaprojektet ny brygga. Underlag kommer från Jan-Erik och Thomas 07 april. Jan-Erik och Tomas har 

gått igenom kalkylerna och föreslog att en förutsättning för genomförande är att föreningen erhåller full 

ersättning i form av bidrag från Allmänna Arvsfonden som utbetalas löpande och efter insända fakturor från 

projektet. Frågan om genomförande eller ej bordlades av styrelsen tills mer information finns från kommunen. 

Tomas och Jan-Erik tillsammans med Per Gemheden kontaktar kommunen.   

 

§ 5 Sjöboprojektet ny brygga, Peter Fasth. Peter och Jan-Erik träffar projektgruppen löpande och Peter 

informerade att vi ligger bra i tidsplanen. Tilläggspunkter har påbörjats och närvaron av positiva medlemmar 

som hjälper till i form av medlemsarbeten ser bra ut. Materialtillförseln fungerar och trappor och ramper blir 

större än planerat men beställt materiel bedöms räcka. Arbetet med elstolpar har påbörjats. Ekonomin för 

Sjöboprojektet oförändrad.  

   

§ 6 Dagavgift Sjöbo gästande båtar 50:- (ej medlemmar), bilaga 1, önskemål från Sjöbosektionen, Peter Fasth.  

 Beslutades. 

   

§ 7 Ekonomi, Jan-Erik Johansson. 

 Jan-Erik informerade gick igenom föreningens budget med kommande kända liksom kommande beräknade 

kostnader för bryggrenoveringen i Sjöbo och styrelsen beslutar att möjliga kommande investeringar skjutes på 

framtiden Avstämning med projektgruppen för Sjöbo bryggrenovering sker varje vecka. Uppföljning och 

avslutning av Sjöboprojektet på nästa styrelsemöte 06 maj. Större delen av förfallna kundfordningar har inkommit 

efter påminnelseutskick. 

   

§ 8 Vattenskada klubbstugan Rosendala. Lars Tegvall, Jan-Erik Johansson. Läckage från avloppsbrunnen har 

runnit in i klubbstugan och även i Trafikverkets lokaler. Vi har gjort skadeanmälan till föreningens 

försäkringsbolag som undersökt fuktskadorna som uppkommit i golv och väggar i duschrummet, 

omklädningsrummet, bastun, toa, hall mm och kommer inom kort att lämna ett prisförslag på renovering 

inkl. självrisk ca 9.000:- och 80% åldersavdrag. Vi kommer också att erhålla förslag på engångssersättning. 

 Styrelsen tar ställning när förslaget inkommit. Jan-Erik har kontaktat kommunen gällande ev skadeanmälan 

på grund av haveriet i brunnen men kommunen meddelar att ansvaret ligger hos hyresgästen eller som i vårt 

fall arrendatorn. Lars T undersöker hälsovådan.    

 

§ 9 Övriga frågor.   

a) Seglarskolor och Corona. Ralf undersöker och stämmer av med Svenska Seglarförbundet vad som gäller 

 för våra kommande seglarskolor under våren-sommaren.     

 

§ 10 Nästa styrelsemöte.  Torsdag 06 maj kl 18.00 på Zoom.   

   

§ 11 Mötet avslutas. Mötesordföranden tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
 

 

Protokoll från JSS STYRELSEMÖTE  

2021-04-08 18.00 på videolänk, onlinesystem Zoom    

Sammankallat av: Lars Ericson ordförande 

Mötesdeltagare: 

 

Lars Ericson, Jan-Erik Johansson, Tomas Carlson, Ralf Lilja, Peter Fasth, Johan Wadsby, 

Lars Tegvall adjungerad.   

Ej närvarande:  

Dagordning 



 

 

 

  

Vid protokollet: Justeras:  Justeras: 

 

 

 

 

 

Lars Tegvall Lars Ericson  Ralf Lilja 

 


